

|   |   |
|---|---|
| <p>To: Jordan Securities Commission,<br/>Amman Stock Exchange<br/>Company's Name: SURA DEVELOPMENT &amp;<br/>INVESTMENT PLC<br/>Date: 24-03-2021 02:40:35 PM<br/>Subject: Fayez Al Faori Settlement</p>   | <p>السادة هيئة الاوراق المالية<br/>السادة بورصة عمان<br/>اسم الشركة: سري للتنمية والاستثمار<br/>التاريخ: 2021-03-24 02:40:35 PM<br/>الموضوع: تسوية فايز الفاعوري</p>  |
| <p>A reference to the settlement signed on 7/9/2020 between Sura Development and Investment and Mr. Al-Faouri, and upon the request of the legal agent of Mr. Al-Faouri, Dr. Nofan Al-Ajarmah, regarding the extension of the settlement agreement for an additional period for the second time.<br/>We wish to inform you that the Board of Directors decided to meet with the legal representative of the settlement, Dr. Nofan Al-Ajarmah, and the decision of the Board was to send two letters to inquire about what has been accomplished during the previous period in relation to the settlement, and the clear purpose of the new extension and giving them a deadline to respond Until Wednesday, March 31, 2021. The first to Dr. Nofan Al-Ajarmah, the legal settlement agent for Mr. Al-Faouri, and the second to Eng. Rola Al-Amouri the Director of Mr. Al-Faouri's Real Estate Management as far as we know, in order to make a correct decision that serves the interests of both parties.</p> | <p>إشارة إلى اتفاقية التسوية والمصالحة الموقعة بتاريخ 2020/9/7 ما بين شركة سري للتنمية والاستثمار والسيد فايز الفاعوري، وبناء على طلب الوكيل القانوني للسيد فايز الفاعوري المحامي الدكتور نوفان العجارمة بشأن تمديد مدة اتفاقية التسوية والمصالحة لمدة إضافية وللمرة الثانية. نرجو اعلامكم بأن رئيس مجلس إدارة شركة سري وبعد اجتماع أعضاء ورئيس المجلس، إرتأوا الاجتماع مع الوكيل القانوني للتسوية المحامي الدكتور نوفان العجارمة. وكان قرار المجلس إرسال كتابين للاستفسار عن ما تم إنجازه خلال المهلة السابقة فيما يتعلق بالتسوية، والغاية الواضحة من التمديد الجديد وإعطاؤهم مهلة للرد لغاية يوم الاربعاء الموافق 31 اذار 2021. الكتاب الأول موجه الى معالي المحامي نوفان العجارمة وكيل التسوية القانوني للسيد فايز الفاعوري، وكتاب آخر موجه للمهندسة رولا العموري بصفتها مديرة لادارة عقارات السيد الفاعوري حسب علمنا، وذلك من أجل اتخاذ قرار صائب يخدم مصلحة الطرفين.</p> |
| <p>24-03-2021</p>   | <p>24-03-2021</p>   |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation.<br/>Name: Ahmad Khader Alghoul<br/>Position: Managing Director</p>  | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.<br/>الاسم: Ahmad Khader Alghoul<br/>المنصب: المدير الاداري</p>  |